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Garip gelmişti ama şüpheli buldum

15 Temmuz, Genelkurmay Başkanlığı ile Kuvvet Komutanlıklarında adli müşavir,
hakim ve savcı olan isimlerin yargılandığı davanın 10'uncu celsesi bugün yapıldı.

15 Temmuz darbe teşebbüsü sırasında MSB, Genelkurmay Başkanlığı ile Kuvvet Komutanlıklarında adli müşavir, hakim ve
savcı olan isimlerin yargılandığı davanın 10'uncu celsesi bugün yapıldı.

“MUSTAFA BİLGİLİ'YE TESLİM EDİLEN HARDDİSKİN EMANETE VERİLMEDEN 6 AY BİLGİLİ'DE KALDI”

Ankara 25. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen davada 15 Temmuz'da Genelkurmay Başkanlığı Adli Müşavirliği'nde görev
yapan halen de Sincan Batı Adliyesi'nde savcı olan Doğan Uysal sanıklardan eski adli müşavir Hayrettin Kaldırımcı'nın
talebi üzerine tanık olarak dinlendi. Sanıkların FETÖ/PDY terör örgütüyle irtibatı konusunda görgüye dayalı bilgisi
olmadığını, sadece son dönem Muharrem Köse ve Oğuz Akkuş hakkında bazı haberler çıktığını belirten Uysal, şöyle devam
etti:

"Muharrem Köse'yle ilgili şunu söyleyebilirim; O dönem Kozmik Oda ile ilgili bilgi notu hazırladım. Komuta katının talebi
üzerine. Savcı Mustafa Bilgili'ye teslim edilen harddiskin emanete verilmeden 6 ay Bilgili'de kaldığını yazdım. Muharrem
Köse bu maddeyi çıkarttırdı. Garip gelmişti. Belki gerek olmadığı için, belki başka sebeple çıkarttı, ama şüpheli buldum."

Uysal, 15 Temmuz ve Hayrettin Kaldırımcı hakkında da şunları anlattı:
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"Genelkurmay'da 2. Başkan Yaşar Güler başkanlığında terörle mücadele toplantısı vardı. Gelen bir not üzerine önce Güler,
sonra İhsan Uyar çıktı. Saat 18.00 civarında İhsan Uyar gelip, Hayrettin Kaldırımcı'yı dışarı çağırdı. Kaldırımcı da 10 dakika
sonra beni çağırıp, 'Bir korgeneral mi gözaltına alınacakmış ne, savcı bulundurmamı, merkez komutanlığını aramam istendi'
dedi. Adli Müşavirliğe doğru gittik. Oğuz Akkuş'u çağırdı. Yürürken, 'Benim kalmama gerek var mı?' dedim. 'Yok' dedi, ben de
ayrıldım."

Uysal'ın bu sözleri üzerine üye hakim, "Kendisinin kalması için komutanın emri olduğunu söyledi mi?" sorusunu yöneltti.
Uysal'ın, "Hayır" cevabı üzerine Kaldırımcı'nın Avukatı Ziya Kara, "Komutanın verdiği emri sonuçlandırmadan çekip gitmek
mümkün müdür?" diye sordu. Doğan Uysal, şu karşılığı verdi:

"Normalde tabi ki sonuçlandırana kadar kalması gerekir. Onun için ben de, 'kalayım mı?' dedim. Bana ihtiyaç duymamış
olabilir. Ama Hayrettin Kaldırımcı'nın geldiğinden itibaren güvenmediğini hissettim. Kozmik Oda'yla ilgili Savcı Necip Cem
İşçimen'le görüşmeye gidecektim. Yanıma ikinci bir kişiyi kattılar. Oğuz Akkuş'a, 'Bana güvenmiyor musunuz?' diye de
sordum."

"SAVCILIĞA GİDERKEN YANIMA BİRİLERİNİ VERDİLER"

Sanık Hayrettin Kaldırımcı da Uysal'a çeşitli sorular yöneltti. Kaldırımcı, Uysal'ın cevaplarına, "Beni töhmet altında
bırakacak muğlak cevaplar veriyorsunuz" diye tepki gösterdikten sonra fenalaşınca Başkan Şuayıp Arslan'ın izniyle
oturduğu yerden beyanda bulundu.

Kaldırımcı, Uysal'ın, "Savcılığa giderken yanıma birilerini verdiler" dediği dönemde kendisinin izinde olduğunu belirten
Kaldırımcı, "Bana güvenmiyor demesi doğru ve asla söz konusu değil. Böyle bir şey kişiliğime, yapıma uygun değil. Hiçbir
görüşe önyargılı olan biri değilim. Kozmik Oda'nın keşfi yapılacaktı. Yaptırmak için adeta yırtındım. Çünkü komuta
kademesinde herkes çekiniyordu" dedi.

Davanın 1 numaralı sanığı Muharrem Köse, Uysal'la yıllarca beraber çalıştıklarını vurgulayarak, şunları anlattı:

"Kendisini vicdanlı biri olarak bilirdim, teessüf ederim. Kendisi Balyoz sanığı, İzmir casusluk mağduru, firar suçlusudur.
Balyoz'da mahkumiyet cezası aldığında yanımda çalışıyordu. İzin istedi, verdim, firar etti. Balyoz kararları bozulunca döndü.
1 yıldır firarda olduğu için Deniz Kuvvetleri Komutanlığı ihraç edilmesini istedi. Karşı çıktım. Bugün FETÖ'yle mücadele
ettiğini söyleyen DDK, 1 yıldır firari olan bir subayı attı, ama ben Doğan Uysal'ı attırmadım."

Araya giren Başkan Şuayıp Arslan, "Niye bunu yaptınız?" diye sordu. Köse, "Suç işledim. İzin verdim, firar etti. Ben
FETÖ'cüyüm ya, FETÖ'nün hedefinde olan Doğan Uysal'a sahip çıkıyorum 2012'de. Daha 17/25 yok. Leyhe tek şey
söylemeye korkuyor. Kendisi de 4-5 davada yargılanmış, mağdur edilmiş. Leyhe konuşmak için korkuyor, doğal."

Köse, odasında sürekli STV izlediğinin öne sürüldüğünü hatırlatarak, odasına en sık giren kişi olarak bunun doğru olup
olmadığını sordu. Doğan Uysal, "Tv hep açıktı, ama genelde haber kanalıydı. Hangisi bilmiyorum" dedi. Köse, "STV miydi?"
diye ısrar edince Uysal, "Hayır" karşılığını verdi.

Köse, 15 Temmuz'da adli müşavir olarak atanması konusunda da şu ilginç açıklamayı yaptı:

"Adli müşavirlikten alınmam yasal değildi, ama kendi isteğimle olduğu içim dava açmadım. O yüzden 15 Temmuz'da
yeniden adli müşavir olduğum bildirilince yadırgamadım."

KÜÇÜMSEYİCİ İFADELER KULLANINCA…

Duruşmanın öğleden sonraki bölümünde de Doğan Uysal'ın tanık olarak dinlenmesine devam edildi. Sanıklardan Oğuz
Akkuş, "15 Temmuz'da Hayrettin Kaldırımcı bana değil, Doğan Uysal'a 'kal' dese, burada o yargılanacaktı" derken, Erhan
Ermişoğlu, kendilerini suçlayan Muzaffer Yasin Aslan'ın Doğan Uysal için de "FETÖ'cü ve elebaşı" dediğini, ayrıca 2016'da
savcının kurumlara yazdığı yazıda Uysal'ın adının şüpheli olarak yer aldığını belirterek, bunu bilip bilmediğini sordu. Uysal,
bilmediğini söyledi.

Yeniden söz alan Muharrem Köse, Zeki Üçok ve Muzaffer Yasin Aslan'ın Balyoz sanıklarının istediği belgeleri göndermediği
şeklindeki iddiasının doğru olup olmadığı sorusunu yöneltti. Uysal, "Hayır. Yok böyle bir şey" dedi.

Uysal'dan sonra İstanbul'dan SEGBİS'le dinlenen Jandarma Komutanlığı eski adli müşaviri Mehmet Emin Tekpınar,
Muharrem Köse'nin örgütle bağlantısına ilişkin doğrudan bir bilgi ve görgüsü olmadığını bildirdi. Tekpınar, aldığı kararların
onları nasıl rahatsız ettiğini ve çeşitli yasa değişikliği hazırlıklarıyla ne yapmaya çalıştıklarını darbeden sonra daha net
görmeye başladığını vurguladı. Sanıklardan Mehmet Ali Almış'ın odasına gittiğinde tutuksuz sanık Yasin Akdeniz'le
çalıştığını gördüğünü, "Ne çalışıyorsunuz?" deyince Akdeniz'in, "Sıkıyönetim mahkemelerini çalışıyoruz" karşılığını verdiğini
anlatan Tekpınar, şöyle devam etti:

"Nereden çıktı bu dedim. Mehmet Ali Almış sessiz kaldı."

Tekpınar'ın bu beyanından sonra Yasin Akdeniz söz aldı ve şu diyaloglar yaşandı: 

Akdeniz: Sıkıyönetim değil, askeri yargının kaldırılmasına ilişkin çalışma dedim, elimdeki çıktıları gösterdim. 'Bize,



Jandarmaya da geldi, biz de çalışıyoruz' dediniz. Lütfen hafızanızı zorlayın.

Tekpınar: Katiyen öyle bir şey olmadı. Mehmet Ali Almış sustu, sen de bir şey vermedin.

Akdeniz: Mehmet Yüzbaşıoğlu (Kara Kuvvetleri Komutanlığı Adli Müşaviri) ekibiyle anlaşamadığınızı, husumetiniz
olduğunu biliyorum. İktidar onların elinde. Belki gerçekleri söylemekten çekiniyorsunuzdur. Ama lütfen elinizi vicdanınıza
koyun.

Tekpınar: Hatırlamıyorum.

Akdeniz: Ne olur hatırlayın abi. Bu vicdani sorumluluğu ömür boyu taşıyacaksınız.

Tekpınar: Vicdani baskı yapıyorsun.

Muharrem Köse de Tekpınar'a soru yöneltirken, "Çok bilgili ya" şeklinde küçümseyici ifadeler kullanınca, Tekpınar, Köse'nin
sorularına Başkan istemedikçe cevap vermeyeceğini bildirdi. Başkan Şuayıp Alpay, Tekpınar'ın kendisiyle ilgili doğrudan
beyanı olmadığını hatırlatması üzerine Köse, "Tanık yalan söylüyor" diyerek, tanıklığına itibar edilmemesini istedi.

“BU OLAY ÖNEMLİ DEĞİL AMA…”

Tekpınar'dan sonra SEGBİS'le Burdur'da görevli Albay Mustafa Merdan'la bağlantı kuruldu. Merdan söze, "Kimin için
tanıklığa geldiğimi hatırlatırsanız. Çok sık geliyorum da" diye başlayınca, Başkan Arslan tek tek tüm sanıkların ismini
okudu. 3-5 ismi tanıdığını belirten Merdan, Mustafa Eruyar için, "İsmi hiç yabancı gelmiyor, ama devre arkadaşım da
diyemiyorum. Özel bir bilgim yok" diye konuştu. Başkan Arslan, Eruygur'un görüntüsünün verilmesini istedi. Merdan bu
defa da şunu söyledi:

"Sima da yabancı gelmiyor, ama sizi yanıltmayayım. Bir kişi daha hatırlıyorum, ama.."

Başkan Arslan, bir kez daha tüm sanıkların adını okudu. Merdan'ın, "Muharrem Köse de yabancı gelmiyor, ama" cevabı
salonda gülüşmelere yol açtı.

Tanıklardan emekli albay Murat Kamil Erdem de sanıklardan Bedrettin Özgür hakkında şöyle konuştu:

"Bedrettin'in Hava Kuvvetlerine tayini gerçekleşince beni aradı. Lojman servisinin kendisine daha iyi bir lojman
verebileceğini, Zeki Üçok'un lojmanı hakkında ne düşündüğünü sorduklarını söyledi.

Ancak Zeki Üçok'un yanılmıyorsam Nazlı isminde bir kızı vardı, lise son sınıf öğrencisiydi. O dönem Üçok ihraç olmuştu
ve kizının mezun olmasına 4-5 aylık bir süreç kala evinden ayrılmaması için Bedrettin lojmanı üzerine alıp,  Üçok ve
ailesinin oturmasını sağladı."

Erdem'in bu sözleri üzerine Özgür, "Bu olay önemli değil, ama sağolsun Zeki Üçok bunun karşılığında aleyhimize ifade
verdi."

Balyoz kumpasında 33 ay tutuklu kalan emekli general Nurettin Işık ise Hasdal'da Hayrettin Kaldırımcı'nın kendilerine nasıl
yardımcı olduğunu anlattı.

Ergenekon sanıklarından Hayrettin Ertekin de Hayrettin Kaldırımcı lehine tanıklık yaptı. Kaldırımcı'yı çocukluğundan beri
tanıdığını belirten Ertekin, şunları söyledi:

"Ergenekon'da ilk ben alındım. 6 yıl hücrede kaldım. İtirafçı olmam için hergün baskı yaptılar. Hayrettin Bey bunlardan olsa
zaten bizimle ilişkisi olamaz. Bahsedilen yapı veya örgütle hiçbir alakası yok. Bu tamamen iftira. Hayrettin Bey kolordu
başsavcısıyken, üniformasıyla dört kez ziyaretime geldi. Beraber oturduk, ağladık, 'Bu namussuzlardan nasıl kurtulacağız'
diye konuştuk. Yemin ediyorum, böyle bir yapıda olsa İstanbul'dan kalkıp, gelmezdim. Milliyetçi, muhafazakar bir insan.
Ben alkol kullanırım, o, 'Sen iç, ben portakal suyu içerim' derdi. Beraber Cuma'ya giderdik. Biz Kayserililer bu yanımızı
kimseye göstermeyiz."

Tanıkların beyanlarının tamamlanmasından sonra yarın devam etmek üzere bugünkü celse sona erdirildi.
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